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Schriftelijke vragen over onveilige verkeerssituatie op Katendrecht  

 

 

     Rotterdam, 23 november 2017 

 

Geacht college, 

 

Op Katendrecht is een onveilige verkeersituatie ontstaan door verschillende bouwactiviteiten 

(o.a. Fenix Lofts en de Groene Kaap). Bouwbedrijven hebben delen van de openbare weg 

toegeëigend als bouwterrein. Hierdoor blijft er minder ruimte over voor het verkeer. Met name 

voor fietsers is een gevaarlijke situatie ontstaan. 

 

Bezorgde bewoners van Katendrecht trekken hierover aan de bel. Hieronder een samenvatting 

van hun bevindingen: 

• De communicatie over de bouwplannen en de verkeerssituatie is onduidelijk. Bewoners 

weten niet waar ze aan toe zijn: Hoe lang duren de bouwwerkzaamheden? En hoe lang 

is het verkeer nog ontregeld?  

• De helft van de openbare weg aan de Brede Hilledijk is als bouwterrein in bezit 

genomen.  

• Door de bouwer van de Fenix I is een rijstrook van de Veerlaan afgesloten. Als gevolg 

daarvan is een gevaarlijke bottleneck ontstaan van slechts 3,5 meter breed. Al het 

verkeer moet zich hier nu doorheen persen: zware vrachtwagens, bouwverkeer, de 

stadsbus (die is omgeleid i.v.m. de bouwactiviteiten) en woon- en werkverkeer. 

Fietsers moeten tussen al dit verkeer door laveren. 

• Langs de Maashaven is nog de enige mogelijkheid van Katendrecht af te komen. Dit 

leidt tot lange files; soms over vrijwel de hele lengte van de Maashavenkade. 

Vrachtverkeer moet door de buurt (Rechthuislaan) om de Maashavenkade te bereiken. 

• De ongerustheid bij bewoners betreft ook de onbereikbaarheid voor hulpdiensten.  

 

GroenLinks vindt het onwenselijk dat bouwbedrijven een groot deel van de openbare weg 

innemen voor eigen gebruik. Bewoners en het overige verkeer hebben het nakijken en 

moeten het doen met een veel te kleine ruimte. Met name voor fietsers is het gevaarlijk 

geworden.  

 

We hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

 

 

1. Welke afspraken zijn er met bouwbedrijven gemaakt over het gebruik van de 

openbare weg en het zorgen voor een veilige verkeerssituatie? 



2. Hoe is de communicatie over de bouwprojecten richting bewoners verlopen? Wat 

was de rol van de gemeente en van de gebiedscommissie? 

3. Bent op de hoogte van de onveilige verkeerssituatie op Katendrecht als gevolg 

van verschillende bouwprojecten? 

4. Bent u het met ons eens dat er meer ruimte voor fietsers moet komen zodat zij 

op een veilige manier deel kunnen nemen aan het verkeer? Zo ja, op welke 

manier wil u hiervoor zorgen? 

5. Bent u het met ons eens dat de hulpdiensten Katendrecht goed moeten kunnen 

bereiken? Zo ja, op welke manier wilt u hiervoor zorgen? 

6. Welke andere maatregelen wilt u nemen om de verkeerssituatie op Katendrecht te 

verbeteren? 

7. Bent u het met ons eens dat er in de toekomst geen bouwvergunning afgegeven 

mag worden zonder dat de verkeersveiligheid in de omgeving van het 

bouwproject is gegarandeerd? 

8. Hoe bent u van plan bij toekomstige bouwprojecten onveilige verkeersituaties 

voorkomen? 

 

 

Bijlage –foto’s onveilige verkeerssituatie Veerlaan op Katendrecht 

 

 
 

 
 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Arno Bonte  

 


